
 

 Protokoll styrelsemöte Gävle Bågskytteklubb  

250305 

 

 
  Närvarande: 

  Styrelsen:     Stefan Lundgren, Lars-Åke Mattsson, Ulla Domeij, Marie Högstedt. 
                        Magnus Dahl, Christian Blank. 

 

  Suppleant:   Inge Bertäng, Christian Nilsson, Joakim Nordberg.   

 

                        

1 Mötets öppnande   

   Ja 

 

2 Godkännande av dagordning    

    Ja 

 

3 Val av justeringsman för mötet 

    Inge Bertäng 

 

4 Ekonomi 

   Lars-Åke gick igenom budgeten för 2024 och ny budget för 2025 beslutades. 

  

5 Medeltida aktiviteter. 

   Inget nytt 

 

6 Administrativt 

   Klubben har fått LOK stöd för ungdomarna. 

 

   Nedre Norrland bågskytte bågskyttedistrikt skall ha årsmöte. 

   Styrelsen utser Stefan Lundgren att representera klubben. 

    

    Ordförande har svårt att hinna ha koll på alla mail som kommer, vill gärna ha någon som 

    kan hjälpa till. Ingen utsedd på mötet. 

 

 

7 Aktiviteter & Utbildning   

   Utbildning för domarlicens har genomförts. Klubben har nu 5 domare. 

 

    Tre förnyat, Inge Bertäng, Jan Domeij och Ulla Domeij 

    Två nya Stefan Lundgren och Joakim Nordberg 

 

 

8 Ungdomar 

   Flyter på bra. Många nya har börjat. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

9 Material 

   Efter diskussion om eventuellt inköp av compoundbåge från Christian Blank. 

   Beslutade styrelsen avstå. Då vi i nuläget inte har något behov och risken blir att den 

   bara blir liggande. 

  

    Inköp av 60 tapeter, Stefan fixar. 

 

    Ett av 3d djuren vi nyss köpte in var mindre än förmodat. Vid tävling krävs 2 av dessa. 

    Beslutades att köpa ett till djur. Ulla ordnar det. 

   

10 Lokalen 

    Stefan informerar om att det finns tankar om att göra om lokalen. 

    Just  nu upplevs det stökigt i lokalen då bågar och annat material skall plockas fram under 

    träningen. Beslutades att en grupp tillsätts för att kolla  vidare:     

    StefanLundgren(sammankallande), Jan Domeij, Inge Bertäng, Joakim Nordberg, Christian Blank. 

 

11 Utebanan 

     Klubben har fått avslag från fortifikationsverket att låna skogen för våran tävling. 

     Om vi skulle fått tillstånd skulle vi betala  hög hyra. Vilket vi inte är intresserad av. 

 

 

      Stefan har varit i kontakt med Simon på Gävle kommun,  han meddelar att vi kan kolla 

      själva efter nytt område och om vi hittar något kan vi kontakta honom. 

 

      

      Inkommit förslag från Jan Domeij om att riva träförrådet då det är i dåligt skick. 

      Den sämsta container bör också kasseras och ersättas av bra begagnad container 20 eller 40 fot. 

 

      Styrelsen beslutade att godkänna förslaget. Vi skall börja söka efter container. 

 

       

  12 Hemsida/Data/Press   

 

     Inget nytt 

 

13 Prova-på-skytte   

 

     Inget nytt 

               

14 Armborst 

     Inget nytt 

 

 

15 Festkommittè 

    Inget nytt 

 

  



 

16 Nya medlemmar 

     Inget nytt 

 

 

 

    

17 Tävlingar     

    En tävling är kvar i Vinterserien. 

 

    En träningstävling kommer att ordnas för dem som skall skjuta SM tavla. 

    

18 Övrig 

    Inget nytt 

       

19 Nästa styrelsemöte 

   2/4 

 

20 Mötet 

     Avslutas         

 

 

 

 

 

Vid protokollet                                                                  Ordförande 

 

 

 

Ulla Domeij                                                                         Stefan Lundgren 

 

 

 

Justerare    

  

 

 

 

Inge Bertäng                                            

 

 

    


